
PROTOKOLL styrelsemöte 3-2018     

2018-02-27

Art: Styrelsemöte

Plats: Klubbstugan

Närvarande: Ulle Liukkonen, ordförande
Helene Eliasson, vice ordförande
Kristina Nilsson, kassör
Isabel Skogström, ledamot
Ann-Christin Pettersson, ledamot
Maria Granberg, ledamot
Marianne Bergman, ledamot
Margaretha Carlsson, suppleant

Anmält förhinder: Thomas Fahlén, Anna Holter, Karin Arkmo Larsson

§ 44 Mötets öppnande

Ulle Liukkonen öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

§ 45 Val av justerare

Anki Pettersson valdes att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

§ 46 Fastställande av dagordning

Dagordning föredrogs och fastställdes.

§ 47 Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll lästes igenom och godkändes.



§ 48 Val av sammankallande i arbetsgrupper

Styrelsen utsåg sammankallande till klubbens arbetsgrupper enligt förslag som 
valberedningen tagit fram till årsmötet samt tillsatte ledamöter ur styrelsen till utskotten. 
Maria Granberg valdes till utskottet ”Organisation” efter Anna Holter, övriga utskott behåller 
samma personer som i fjol, organisationsschemat uppdateras av Heléne och skickas till Karin 
för att läggas ut på hemsidan.

Köket? Valberedningen har inte lyckats få fram någon ansvarig för köket, hur ska vi göra med
det? Förslag från Meta att alla i styrelsen samt ansvariga i arbetsgrupperna raggar ett par 
medlemmar var som kan tänka sig hjälpa till i köket vid något tillfälle under året och att vi 
kallar alla dem till ett möte för att försöka få ihop en stor köksgrupp. Mötet blir kl 18.00 den 
26 mars innan nästa medlemsmöte. 

§ 49 Mötesdatum verksamhetsåret 2018

Förslag på datum för årets styrelse- samt medlemsmöten gicks igenom, några datum ändrades:

 Möte med arbetsgrupper den 8/4 flyttas till den 9/4 – Karin skickar kallelse snarast för 
att så många som möjligt ska kunna komma. 

 Medlemsmötet den 29/5 flyttas till den 30/5 då det är SBKs 100-årsdag och vi 
kommer ordna några roliga aktiviteter samt bjuda medlemmarna på tårta.

 Årsmötet den 16/2 2019 flyttas till den 23/2 2019 istället. 

I övrigt enligt sekreterarens förslag.

§ 50 Övriga frågor

- GDPR, hur tänker vi där? EU:s nya dataskyddsregler, ersätter PUL. Kommer träda i 
kraft under våren. Alla i styrelsen läser på om detta till nästa möte så vi kan besluta då,
det finns mycket information på Kennelklubbens hemsida, både filmer och text. 

- Avloppsanläggning, Meta har pratat med Johan Berglin, medlem hos oss, om vår 
avloppsanläggning då han jobbar med sånt. Enligt honom har vi 5 års garanti på 
arbetet. Vi ber Anna Holter kika i stugpärmen hon har, vad det står där, vem vi 
upphandlade jobbet med osv och går vidare där ifrån, kanske vi kan få hjälp att fixa till
det med hjälp av att vi har garantitid. Johan erbjöd sig även att titta på detta och hjälpa 
oss.

- SKB 100 år, i år fyller Sv. Brukshundklubben 100 år och vi måste ha en plan. Planera 
några aktiviteter under året mm, hundpromenad planeras till den 19/5 och på själva 
födelsedagen den 30/5 bjuder vi på tårta och har nån tipspromenad eller liknande. Det 
finns tips på saker vi kan göra på SBKs hemsida, även att vi ska beställa 
skyltar/flaggor därifrån samt ta upp en beställning på en del av kläderna de tagit fram. 



- Agility SM, Jens Berglund har ställt frågan genom Marianne om klubben kan tänka 
sig att hyra ut av vårt material till de som arrangerar SM i vår. Mötet beslutade att 
NEJ, det kommer vi inte att göra. 

- Domarutbildning, Isabel Skogström har fått fråga från Ulf Peterzon om vi kan tänka 
oss betala viss del av en domarutbildning i Nosework han kommer att gå. Mötet 
beslutade att inte göra det då vi inte tycker vi har utrymme för det i år pga. av många 
andra stora utgifter vi har framför oss, avloppsanläggning, belysning, göra klart 
parkering/grusplan mm. Isabel meddelar Ulf detta. 

- Belysning, frågan om hur det går med belysning kom upp, kassören berättar att 
belysning finns med i årets investeringar, tillsammans med en del andra saker, ca 30 
000 kr är öronmärkta för belysning. Fast att klubben har gott ställt måste vi ändå tänka
oss för innan vi ”bara gör av med pengar”, vi kan inte tära på kapitalet. 

- Snöskottning, taket på klubbstugan måste skottas, mötet beslutade att redan nu på 
söndag ska det göras, vi lägger ut på FB att vi behöver hjälp och Ulle och Heléne gör 
Chili con Carne till de som hjälper till. 

- Kalendern på hemsidan, önskemål har framkommit om att det även skall anges 
”tider” i kalendern för aktiviteter som läggs in. Mötet tycker det är ett bra förslag. 

- Distriktets årsmöte, Ulle kommer åka till årsmötet den 17/3, vem fler följer med? Vi 
har 4 röster. Inget större intresse från styrelsen att följa med. En av de ”uppgifter” man
måste ställa upp på när man tackat ja att sitta i klubbens styrelse, är att åka på t.ex. 
distriktets årsmöte, väldigt dålig uppslutning för sådana tillfällen i vår styrelse. Här 
krävs en skärpning. 

§ 51 Nästa möte
Nästa styrelsemöte är de 19 mars kl 19.00.

§ 52 Mötets avslutande

Ulle Liukkonen avslutade mötet.

Vid pennan:

Heléne Eliasson

Justeras: Justeras:

Ulle Liukkonen, mötesordförande Anki Pettersson


